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Írásbeli kérdé s
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mi várható a hazai környezetvédelmi felügyelőségeknél?” címmel, a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok intézni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz .
Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajnálatos módon, 2002 óta, reformok ürügyén a hazai környezetvédelmi igazgatási é s
ellenőrzési rendszer leépítését tapasztaljuk . Kérem hogy tájékoztasson arról, hogy :

1 ./ 2002 és 2008 között, évenként bontásban, hogyan változott a környezetvédelm i
felügyelőségeken dolgozók létszáma? Milyen átszervezések történtek ?

2./ Terveznek-e a jövőben, 2009 és 2010 folyamán a környezetvédelmi felügyel őségek
vonatkozásában létszámleépítéseket, átszervezéseket ?

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel várom válaszát :
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